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§ 6  

Förvaltningens och nämndens information och frågor.  

Förvaltningen hade ingen information att lämna till nämnden. 

 
Fråga 1 och 2 

Tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) ställde en fråga till 

förvaltningen om otillåten biltrafik på Sibeliusgången i Akalla 

centrum.  

 

Vice ordföranden Mia Päärni (S) ställde en fråga till förvaltningen om 

vilka åtgärder som kan vidtas generellt för att komma till rätta med 

otillåten biltrafik på torgytor inom stadsdelsområdet. 

 

Avdelningschefen för lokal-, miljö- och IT-avdelningen, Gunnar 

Hörnfeldt, svarade att där parkeringsförbud gäller kan parkeringsbolag 

och poliser utfärda parkeringsböter. Skyltningen om parkeringsförbud 

i anslutning till Sibeliusgången är och har varit dålig. Förvaltningen 

påtalar brister i skyltning och övervakning vid sina täta möten med 

trafikkontoret, bland annat inom ramen för Järva trafikgrupp.   

 
Fråga 3 

 

Tjänstgörande ledamoten Beate Lindberg (MP) påtalade att 

informationstavlor om nämndens ledamöter och ersättare i 

tunnelbanan i Rinkeby samt i förvaltningens reception behöver ses 

över. 

 

Administrativa chefen Verner Stadthagen åtog sig att se till att 

informationstavlorna åtgärdas.  


